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Ve škole se zabydlely dvě
malé želvy! Tento nápad
vymysleli žáci 7. třídy, kteří
se o ně s paní učitelkou
také starají. Připravili jim
útulné terárium s vodou,
teplem i plochou na
spánek. Díky tomu se
želvičky mohou cítit jako
doma a žáci se naučí, jak o
ně pečovat i zodpovědnosti
vůči živým tvorům.

Želvy



Výherní dveře jarní

soutěže

5. třída

8.třída



Poznáš jarní

květiny na

obrázku ?
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řešení naleznete na straně 12



Den TU u deváťáků
Náš výlet začal v 8:00 u školy, kde jsme se sešli. Poté
jsme vyrazili pěšky cestou „Po mlýnech“ směrem do
Kutné Hory, kde jsme měli namířeno na motokáry. Když
jsme dorazili na místo, zakoupili jsme vstupenky a mohli
se hned pustit do jízdy. Potom, co jsme si užili jízdu na
motokárách, nás napadlo, že bychom mohli vyzkoušet
bobovou dráhu, která byla hned vedle. Několik z nás se
svezlo, a pak jsme pokračovali na náměstí, kde jsme měli
rozchod. Po chvíli jsme se sešli a šli na autobusové
nádraží, odkud jsme vyrazili zpět do Malešova, kde náš
výlet skončil. Všichni jsme si ho moc užili a určitě
doporučujeme.



PŘESPÁVAČKA

SEDMÁKŮ VE ŠKOLE

V pátek večer se sedmá třída zúčastnila
přespávání ve škole a užili jsme si opravdu
skvělý čas plný zábavy, pohybu a
společných zážitků. Program jsme zahájili
sportem – nejprve jsme si zahráli
vybíjenou a následně i fotbal, kde se do
hry s nadšením zapojili úplně všichni.
Po sportovních aktivitách jsme se
přesunuli k ohni, kde jsme si opékali buřty
a zpívali oblíbené písničky. Atmosféra
byla přátelská a pohodová. K večeru jsme
si objednali pizzu, kterou jsme si společně
vychutnali přímo ve škole.
Noc jsme pak strávili ve spacácích ve
třídách, pro mnohé to byl určitě
nezapomenutelný zážitek. Přespávání se
povedlo a celá akce se nesla ve velmi
pozitivním duchu.



DEN ZEMĚ
Den Země se slaví každý rok 22.
dubna a připomíná nám, jak
důležité je chránit naši planetu.
Lidé po celém světě uklízejí
přírodu, sází stromy, nebo se učí,
jak žít ekologičtěji. Naše Země je
jen jedna a je na nás, abychom ji
chránili.

U násve škole se Den Země
slavil 23. dubna, a to
formou projektového
vyučování. Zapsali jsme se
do různých dílniček, ve
kterých jsme sázeli,
uklízeli, pracovali a tvořili
s ekologickou tematikou. 



Poslední

výlet deváté

třídy

2. 6. - 5. 6. se naše třída vydala na náš poslední výlet
do Vlastějovic do areálu Garnataurus. Jeden den jsme z Ledče
nad Sázavou sjížděli řeku Sázavu s konečnou v našem areálu.

Na vodě byla sranda a moc jsme si to užili. Podívali jsme se
také na Stvořidla, kam jsme si udělali výlet pěšky. Celou akci
jsme zakončili opékáním buřtů, kdy se na nás přijel podívat i

bývalý učitel Zoufalý. Společně jsme zavzpomínali na léta
strávená na základní škole.



Pohádkový les 
Jako každý rok se i letos pořádal v Chlístovicích

Pohádkový les, ve kterém jsem si zahrála já redaktorka
VK i s dalšími žáky naší školy.



Redaktor MAT 

        v Londýně 

21. března jsem já redaktor MAT jel na výlet do Londýna se svojí
mamkou a se 2 kamarádkami z Prahy.  Vstávali jsme ve 2 hodiny ráno.
Vyzvedávala nás mamky kamarádka, aby nás dovezla na letiště
do Prahy. V Praze jsme chvíli čekali na naše kamarádky, než přijedou
na letiště autobusem. Velice jsme se těšili do té doby, než jsme zjistili,
že nám zrušili let kvůli požáru na letišti Heatrow. Nakonec jsme
rozhodli, že si koupíme jiné letenky na letiště Luton.  Po odbavení jsme
zjistili, že s námi letí influencer Janek Rubeš. Bohužel jsem se s ním
nestihl vyfotit. Po příletu do Londýna jsme šli hledat občerstvení a
nakonec jsem si dal tacos a jeli jsme na byt. Ten samý den už bylo
pozdě, a tak jsme si udělali jen kratší procházku po okolí. Druhý den
byl v plánu výlet na tržiště Camden, kde mojí mamce ukradli telefon.
Následující den byla na programu návštěva muzea Freamless a
Přírodopisného muzea, ale bohužel mě začala bolet hlava a chtělo se
mi zvracet. Zbytek dovolené jsem strávil s chřipkou.



VÝLET 

8. A 9. TŘÍDY

DO

TEREZÍNA

 Dne 29. května žáci
osmé a deváté třídy
vyjeli na školní výlet
do Terezína. Podívali se
během návštěvy jak
na Malou pevnost,
která sloužila jako
věznice gestapa, tak na
Velkou pevnost, kde se
nacházelo židovské
ghetto. Výlet byl  nejen
zajímavý, ale i velmi
poučný a vedl
k důležitým poznatkům
o naší historii.



ŠKOLNÍ KOLO DOPRAVNÍ

SOUTĚŽE 

Naši dopravní soutěž, která se uskutečnila v úterý 13. 5. , pořádala
devátá třída s pár osmáky. Organizátoři byli rozděleni do jednotlivých

stanovišť a bodovali mladé cyklisty v jízdě zručnosti. Vyšlo krásné
počasí a dopravní soutěž se opět vydařila.  Výherci soutěže byli

oceněni diplomy a sladkostmi.

Řešení 
1. Fialka vonná 

2. Narciska žlutá
3. Sněženka jarní
4. Šeřík obecný

5. Krokus



Konference

Eduzměny

Ve čtvrtek 24. 4. vyrazila skupina žáků z několika tříd včetně mě
redaktora JAMA, redaktorky VK a paní učitelky Karlové na
konferenci Eduzměny. Konference vznikla k ukončení programu
Pilot 1, který se snažil zlepšit vzdělávání v regionu Kutnohorsko.
Jako žáci školy jsme odpovídali na dotazy týkající se účasti
ve výuce, či působení žákovského parlamentu. Bylo zajímavé
poslouchat naši paní učitelku Karlovou a ostatní učitele a ředitele,
kteří vyprávěli o svých školách a školkách. Zasvětili nás i do toho,
co je v plánu do budoucna. Kromě toho tam byla fajn atmosféra,
skvělý catering a jsme rádi, že jsme se mohli zúčastnit.

autor fota: Zuzana Kudrová



Rozloučení

Ahoj, jmenuji se Jan Martínek, redaktor JAMA
školního časopisu Kecka. V redakci jsem strávil
téměř čtyři roky a byla to pro mě skvělá
zkušenost. Naučil jsem se hodně, hlavně v oblasti
grafiky a vystupování. 

Nejvíce jsem pyšný na číslo časopisu, které jsme
poprvé tvořili v programu Canva. Tento krok
výrazně zlepšil celkový vzhled Kecky a pomohl ji
posunout na vyšší úroveň. 

Chtěl bych poděkovat paní ředitelce za možnost
být součástí redakce a za podporu během těchto
let. Doufám, že Kecka nezanikne a najde se
někdo, kdo v její tvorbě bude pokračovat. 

Jan Martínek (JAMA) 

Ahoj, já jsem Vali, redaktorka VK. V redakci působím
od začátku 6. třídy, kdy mi byla tato možnost podílet
se na tvorbě školního časopisu Kecka nabídnuta a za
kterou jsem nesmírně vděčná. Ty čtyři roky, co
časopis tvořím jsem získala mnoho zkušeností.
Naučilo mě to, jak lépe  komunikovat a vystupovat
před lidmi a jak se zlepšit v oblasti grafiky. 

Společně jsme také zažili nespočetně zážitků a
rozhovorů se zajímavými lidmi. Byla to doba, na
kterou budu vždy ráda vzpomínat.

Proto bych chtěla moc poděkovat paní ředitelce za
tuto skvělou příležitost, a za to že jsem mohla být
součástí redakčního týmu. A hlavně za její velkou
podporu. Přeji novému redakčnímu týmu hodně
bohatých a zajímavých článků. Budete mi chybět. 

Valerie Křížková (VK)



HEZKÉ PRÁZDNINY


